
Ouderraad 25 april 2023

Aanwezig: Hanneke, Karlien, Juliette, Jamal, Riene, Joris, juf Ilya, Wendy, Olivia, Guillaume

Verontschuldigd: Sacha, Liesbet, Anaïs, Rikke, Sara, Laurent, Barbara
______________________________________________________________________

0. Goedkeuring verslag 21/03/2023
- Goedgekeurd

1. Nieuws van de school
- De nieuwe leerkracht Zedenleer, juf Jolien, is goed gestart. Zij staat in alle leerjaren.
- Eurogym plaatst nieuw materiaal in de turnzaal. Het budget werd gekregen van de

gemeente. Er komt een nieuwe trampoline, een bok en matten.
- De studiedag ‘Natuur in je school’ werd heel enthousiast onthaald door de

leerkrachten. Tijdens een volgende ouderraad kunnen we dit eens bespreken (bv. de
inrichting van de speelplaats). Inbreng en participatie van de ouders is welkom. Dit
wordt ook getoond op het schoolfeest. Later vraagt de school ook de input van de
leerlingen.
De subsidieaanvraag is al uitgeschreven. Van het totale budget wordt 80%
gefinancierd met de subsidie en 20% moet de school zelf betalen. De aanvraag kan
begin volgend schooljaar gebeuren. Er is een actieve werkgroep binnen de school.
De ouderraad kan een actie doen om het project mee te financieren. Een eerste idee
is om de Tekenfund-actie ter herhalen.
De school gaat hulp nodig hebben van ouders. De werkgroep zou volgend jaar een
bericht rondsturen naar de ouders om geïnteresseerden te zoeken (tuinaannemers,
tuinmannen/vrouwen...).
Meer informatie: https://omgeving.vlaanderen.be/oproep-natuur-in-je-school

- De school organiseerde een personeelsvergadering over het ‘recht op deconnectie’.
De school moet een kader creëren en verwachtingen scheppen voor leerkrachten en
ouders over bereikbaarheid en beschikbaarheid van leerkrachten.

- Redder Guido van het gemeentelijk zwembad gaat met pensioen.

2. Nieuws van de voorzitters
- Geen nieuws

3. Terugblik activiteiten
- Lekkerbekweekend

De terugblik op de voorbereiding, het werk en het verloop: zie vorig verslag.
Juliette rapporteert over de financiën: inkomsten 17.651€, uitgaven 12.607€, winst
5044€.
Dit bedrag is lager dan andere jaren. Wat is het verschil? De kosten van de traiteur
lagen hoger, er was geen sponsoring (andere jaren bedroeg de sponsoring
1000-2500€). We denken ook dat er minder inschrijvingen waren dan bij vorige
edities.
We denken na over alternatieven: een pasta-Lekkerbek (naar het voorbeeld van
Bavette), een andere traiteur (Juliette spreekt traiteur Dolicious aan).
Ondanks het vele poetswerk door de ouderraad en helpende handen rekende de
gemeente poetskosten aan. We vragen na wat het kost om alles door de gemeente
te laten poetsen.

https://omgeving.vlaanderen.be/oproep-natuur-in-je-school


4. Vooruitblik activiteiten
- Schoolfeest 06/05

Werkgroep: Laurent, Juliette, Jamal, Olivia
De bestellingen zijn in orde. Er moet nog cola zero, alcoholvrij bier en ijs bijbesteld
worden. De consumptiekaart en dranklijsten worden opgemaakt door juf Liesl. Het
materiaal werd door meester Jaak besteld bij de gemeente. De pizzabestelling is in
orde.
Tijdens de eerste shift zijn er drie kassa’s, tijdens de tweede shift twee kassa’s en
tijdens de laatste shift één kassa. Er zit aan elke kassa een leerkracht of een lid van
de ouderraad.
Frietjes: we gebruiken 2 frituurketels van de school en lenen er twee van de KSA
(Joris vraagt dit).
Er moeten nog partytenten besteld worden. Dit jaar komt er geen schminkstand
omwille van praktische redenen. Er wordt een oproep voor Helpende Handen
verstuurd via het ouderplatform.

- Kennismakingsontbijt 31/05
Werkgroep: Liesbet, Juliette, Rikke, Karlien, Jamal

- Wie? Instappers en 1ste kleuterklas
- Wat nog doen? Uitnodiging versturen. Boodschappenlijst maken op basis van

aantal inschrijvingen.

- Jogging 16/06
Werkgroep: Laurent, Bert, Simon, Wendy

- Info volgt

5. Stand van zaken werkgroepen
- Kriebelteam: Geen nieuws.
- Milieu: De tuin loopt goed. We moeten de klassen aanmoedigen om naar de

schooltuin te gaan. De openluchtklas is klaar voor gebruik.
- Verkeer: Geen nieuws.

6. Vragen van ouders
- Naar aanleiding van een negatieve ervaring komt de vraag wat het beleid is van de

school rond meertaligheid op school? Een negatieve houding tegenover de thuistaal
heeft immers een negatieve impact op de taalontwikkeling van de instructietaal (in dit
geval Nederlands).
De school geeft aan dat het de bedoeling is dat er in de klas Nederlands wordt
gesproken. Er bestaat soms frustratie bij de leerkrachten, omdat ze deze richtlijn
regelmatig moeten herhalen.
De ouderraad benadrukt het belang van voldoende uitleggen waarom dit belangrijk is
(o.a. om andere kinderen niet uit te sluiten), omdat meertaligen vaak automatisch
switchen tussen talen en dus niet per se moedwillig een andere taal spreken. Ze
benadrukt ook het verschil tussen kleuters en leerlingen van de eerste graad versus
leerlingen van de hogere jaren. De ouderraad haalt ook aan dat een positieve
houding tegenover alle talen positieve effecten heeft op de taalontwikkeling en op het
zelfvertrouwen van leerlingen.
De ouderraad vraagt of de school een pedagogische studiedag wil wijden aan dit
thema en de school reageert positief.

Volgende ouderraad
- 23 mei 2023




